



TAIPEI ADVENTIST  
AMERICAN SCHOOL

## SCHOOL FEE POLICIES

### 學雜費標準

Tuition and school fees are preferred payable in New Taiwan Dollars (NT\$).  
TAAS 之學費及其他課程費用皆以新台幣計算。

Application fee is non-refundable.  
申請入學費用將不予以退費。

If you would like to be on the waiting list, please email the application form and pay the application fee NT.3000 at the same time.  
若想成為候補名單之學生，請遞交申請表及同時繳交申請費，才能視為審查中之名單。

Registration fee is non-refundable. Please confirm the enrollment before you submit the fee by due date.  
註冊費將不予以退費，希望您再三確認入學之後，並於繳款截止日期內進行匯款。

After you pay the registration fee, we will start to arrange the bus and lunch service for your child one week before the first day of school.  
在繳交註冊費之後，開學前一週會先與您討論巴士及午餐之事宜。

Please submit the rest of payments before the due date.  
請於繳費截止日期前，完成學雜費繳費。

If a student withdraws within the first week of any semester, he or she shall receive **70%** refund of payment.  
學生於實際開課日起的第一週內提出退費者，應退所有繳納費用之百分之七十。

If a student withdraws **within** the first quarter of any semester, he or she shall receive **50%** refund of payment.  
若**未滿**二分之一總學期天數之內提出退費者，應退所有繳納費用之百分之五十。

If a student withdraws **after** the first quarter of any semester, he or she shall receive **no** refund of payment.  
若**超過**二分之一總學期天數提出退費者，所有繳納費用將不予以退費。

## TAKEN FROM THE OFFICIAL PARENT & STUDENT HANDBOOK

Accounts must be kept current. Any account, which becomes 30 days overdue, may necessitate the withdrawal of the student from TAAS.

帳單需正常繳費。如延遲繳費達30天，可能需請該生退學。

No transcripts will be provided to students or other schools for those who have outstanding balances. In addition, term-end report cards to other schools will not be issued for students whose accounts are outstanding.

如有款項尚未結清，學校不會寄發成績單給該生或其他學校。此外，如款項尚未結清，本校也 不會寄發期末成績表。

Application and registration fees are outside of the term charge structure and will be due at application and registration respectively.

報名費及註冊費不含於學期費用中，繳費期限分別依申請及註冊期間而定。

Transfer students will be expected to pay full registration fee and full tuition for the semester if entering before the midpoint of the semester. If the student enters after the semester midpoint they will be expected to pay 50% prorated tuition.

轉學生需付全額註冊費。若在學期中之前入學需付該學期全額學費；於學期中之後入學者，則付一半學費。

All other fees may be prorated based on enrollment date.

其他所有費用可依入學日期按比例收費。

Students who are not picked up or supervised within 15 minutes after school ends (15:45 M-TH, 14:35 Fri) may be billed for \$250 NTD per 15 minutes late.

請注意，放學15分鐘後（週一到四為15:45，週五14:35）未將孩子接走或前來督導者，將依每15分鐘新台幣250元收費。